

****Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours****

Sky Diving



Adrenaline rush at its peak! Take the plunge at 10,000 feet in tandem with an instructor at the helm. Fly over mountains, beautiful coastline, green expanses and enjoy the breath-taking beauty of the Mauritian landscape from above.



L'adrénaline à son paroxysme ! Faites le grand saut à 10,000 pieds en tandem avec un instructeur aux commandes. Survolez les montagnes, les côtes magnifiques, les étendues verdoyantes et admirez la beauté époustouflante du paysage mauricien.

Horse Racing



The oldest and second largest racecourse in the Southern Hemisphere, the Champ de Mars, revives from the passion of the horseracing fans during the racing season from May to November. Enjoy an exciting day at the races and share one of the passions of the Mauritian people from the comfort of the Crown Lodge, a private VIP box.



Le plus ancien et le second plus grand hippodrome de l'hémisphère sud, le Champ de Mars revit de la passion des amateurs de courses hippiques durant la saison des courses de mai à novembre. Vivez une journée palpitante aux courses et partagez l'une des passions du peuple mauricien dans le confort du Crown Lodge, box privé VIP.

